
 

 

 

                     HIMMELEV SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
mandag den 25. november 2020 kl. 18.00 - 19 .00 
 
DAGSORDEN 

Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældrerepræsentanter: 
Rikke Sejer, Søren 
Døygaard, Mette Kaas, 
Flemming Berg,  
Line Kjærside, Niels Bjørn 
Warring, Thomas Graholy 
 
Eksterne repræsentanter:  
Marianne Agentoft og 
Pernille Thidemann 
Markussen 
 
Elever:  
 
Medarbejdere:  
May-Britt Klokkerholm 
Nielsen 
Hanna Lena Jønsson 
 
Skoleledelse: 
Birgitte Linghartz – 
pædagogisk leder  
Christian Cremonesi-
Knudsen – viceskoleleder 
Søren Kokholm - skolechef 
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Fraværende 
 
 
 
 
 
 
Deltager ikke 

 

mødele
der 

 Niels Warring Referent 
 

Næste 
møde 

 
  

  



Ca. tid  Punkter Referat        

18:00 
19:00 

1. Orientering om 
ledelsessituationen 
frem til ansættelse 
af ny skoleleder 

2. Tids- og procesplan 
for rekruttering af ny 
skoleleder 

3. Evt. 

 
 

Ledelsessituationen indtil ansættelse af ny skoleleder  

 

Søren Kokholm orienterer om sin beslutning om at konstituere 

Flemming Jørgensen, skoleleder på Skt. Jørgens Skole, som midlertidig 

skoleleder på Himmelev Skole indtil 1. april 2021. Flemming starter 

mandag den 30. november. Søren har afholdt møde med Flemming og 

fortalt om opgaverne, der ligger for. Flemming er en dygtig og rutineret 

skoleleder, og den rette til opgaven. Flemming har fortsat opgaver at 

løse på Skt. Jørgens Skole men vil primært være til stede på Himmelev 

Skole. Søren har gode erfaringer med en sådan konstellation. Opgaven 

handler om drift af skolen, og prioritering af opgaverne drøftes i TRIO og 

LMU. Udvikling skal sættes i bero indtil ny skoleleder ansættes. 

Der spørges til forløbet inden og til hvordan der nu samles op på 

lærerne. Søren meddeler, at han ikke har haft nogen forudgående viden, 

og at den kommende skoleleder har et arbejde i at skabe relationer og 

trivsel for alle på skolen. 

Der spørges til den konstituerede leders baggrund. Søren svarer, at 

Flemming har været på Skt. Jørgen i en årrække (8-9 år ca.) 

Der spørges til, hvor meget Flemming er sat ind i nabotilsyn. Søren 

svarer, at det drøfter vi ikke nu, men at emner, der har været højt på 

dagsordenen, kan drøftes i MED udvalg. 

Der spørges til den forandrede struktur med en administrativ leder. 

Søren svarer, at strukturen tegnes af den nye skoleleder. 

Søren forventer, at Birgitte, Christian og Flemming taler 

ledelsesopgaverne igennem og fordeler dem mellem sig i løbet af uge 

49. Der kommer ikke andre ledere til ledelsesteamet pt.  

Der fortælles, at der er uklarhed i forældregruppen omkring ledelse af 

mellemtrinnet, og at der er henvendelser, der ikke er svaret på. 

Christian husker alle på, at der for længst er givet information om, at 

han har overtaget ledelsen af mellemtrinnet efter Birgitte Overgaards 

afgang. 

Ledelsen glæder sig til samarbejdet med Flemming.  

Det ønskes, at kulturen kommer til at definere strukturen. 

Skolebestyrelsen ønsker at være med til at drøfte strukturen i ledelsen.  

Søren kan ikke give vished om, hvordan den fremtidige ledelsesstruktur 

vil blive, men at den med fordel kan drøftes i alle relevante fora. Søren 

henstiller til, at alle (pædagoger, lærere, forældre, ledelse) skal ”hugge 



en hæl og klippe en tå” i denne periode, og hvis der er noget, der 

smutter, så må man henvende sig igen.  

Der spørges til om ledelsen har behov for mere støtte end den 

konstituerede skoleleder. Der svares, at ledelsen er i dialog med både 

Flemming Jørgensen og Søren Kokholm. Forvaltningen bidrager desuden 

gerne med administrativ support og konsulentsupport. Der mangler pt. 

100 ledelsestimer om ugen. 

 

2.       Tids- og procesplan for rekruttering af ny skoleleder 

 

Skolechef Søren Kokholm har besluttet at rekrutteringen vil være med 

deltagelse af et konsulentfirma og processen skal være færdig så vi kan 

sige velkommen til en ny skoleleder den 1. april 2021.  

 

Ansættelsesudvalget vil bestå af 2 repræsentanter for skolebestyrelsen, 

en TR repræsentant for henholdsvis lærere og pædagoger, en 

arbejdsmiljørepræsentant, en ledelsesrepræsentant, 

rekrutteringskonsulenten og skolechef Søren Kokholm 

 

Der vil blive foretaget Interview med ansættelsesudvalget i uge 1 over 

net/telefon med henblik på input til job- og personprofil mhp på et 

opslag, Der vil køre med samtaler i uge 6 og 7 i februar 2021. 

Ansættelsesudvalget kontaktes i løbet af december 2020. 

 

Der bliver sendt en kort orientering til medarbejdere og forældre -om 

Flemming og ansættelsesproces efter dette møde. 

 

Der spørges til muligheden for at en skoleleder overflyttes. Det har 

Søren ikke kendskab til.   

Der spørges til navnet på konsulentfirmaet. Thorups Kontor. 

Der tilbydes support til ledelsen fra Skolebestyrelsen, hvis det ønskes af 

ledelsen. 

 

 

 

 

 

 

 



Evt. 

 

Søren Kokholm fortæller, at økonomien er kommet på ret køl, den 

seneste budgetopfølgning ser godt ud. Specialundervisnings-

ressourcemodellen ser godt ud for Himmelev Skole. Økonomien står til 

at blive positiv.  

 

Søren Døygaard – der er ingen lånemaskiner (computere) på skolen, 

kan man få nogle lånecomputere? Der er også kun en enkelt it-mand, og 

han har travlt. Det er umiddelbart ikke en mulighed. Skolen ”slås” med 

elever, der ødelæggerne computerne, og efterfølgende forældre der 

ikke vil betale. Der stilles spørgsmål til om forældre må tage nogle 

computere med. Det er desværre ikke en mulighed. 

 

May-Britt Klokkerholm Nielsen fortæller, at processen har været hård. 

Men nu vil lærerne gerne videre sammen med Birgitte, Christian og 

Flemming og de er ikke kede af det. Aner en udfordring med 

professionel kapital men er klar. Eleverne skal nok få en super god 

undervisning. 

 

Hanna Jönsson Dyhr fortæller, at pædagogerne ikke har været inddraget 

i sagen eller processen, og de knokler derudaf og humøret er højt. 

 

Adspurgt fortæller Søren Kokholm, at de 4 mill Roskilde Kommune fik fra 

finansloven sidste år er fordelt mellem skolerne efter elevandel. Dette 

har også været medvirkende til at forbedre budgettet, ligesom de 60% 

corona-tilbagebetalte midler. 

 

 

 
  
 
Niels Warring 
Formand for skolebestyrelsen 


